

**Participatieraad Gemeente Assen**  
**Verslag d.d. woensdag 21 september 2016**  
**Zaal 1**

Aanwezig	De heer F. van Kemenade, mevrouw M. Metiarij, mevrouw I. Wortelboer, de heer H. Oldenbeuving, mevrouw M. Brink-Roebbers, mevrouw L. Nesselaar, de heer G.C.A. Rinsampessy, mevrouw P. Claus, mevrouw R. Haan, mevrouw L. Kikkert, mevrouw R. Scholten
Gasten	De heer R. Wiersema (wethouder)
Afwezig	Mevrouw A. van Driel (mk)
Notulist	M. Loppersum

Agendapunt	Omschrijving	Actie
1.	<p><b><u>Opening</u></b></p> <p>De heer Van Kemenade opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Ook wordt de heer R. Wiersema van harte welkom geheten evenals mevrouw R. Scholtens (nieuwe secretaris voor de participatieraad).</p> <p>De heer Wiersema is speciaal uitgenodigd om kennis te maken met diverse nieuwe leden van de participatieraad. Daarnaast zijn er een aantal punten waarvan we met elkaar van gedachten kunnen wisselen.</p>	
2.	<p><b><u>Mededelingen</u></b></p> <p>Mevrouw Van Driel heeft aangegeven dat ze door haar baan geen lid van de participatieraad kan blijven. Ze heeft aan mevrouw Brink-Roebbers laten weten dat ze vandaag niet kon komen, wel zal ze nog een mail sturen naar de leden van de participatieraad. Hierdoor zijn er nu twee vacatures voor jeugd omdat mevrouw Nesselaar ook heeft aangegeven aan het eind van het jaar te gaan stoppen. Er zullen advertenties gezet worden en aan het eind van het jaar wordt er een etentje georganiseerd.</p> <p>Ook zal de heer Rinsampessy per 1 oktober a.s. stoppen.</p> <p>De opvolger voor mevrouw Brink-Roebbers is mevrouw Scholten, ze begint op 1 oktober officieel.</p>	
3.	<p><b><u>Vaststelling verslag en actielijst 17 augustus 2016</u></b></p> <p>Het verslag van de vergadering van 17 augustus wordt behoudens de hierna genoemde wijzigingen goedgekeurd.</p> <p>Blz 1 → de naam van de nieuwe secretaris is Rose Scholten.</p> <p>Blz 3 → 30 mensen wordt vervangen door groot aantal mensen omdat het precieze aantal niet bekend is.</p> <p><b><i>Actiepunten:</i></b></p> <p>Hennie Luppes is uitgenodigd voor de vergadering van 12 oktober a.s.</p> <p>Voortgang buurtteams → hier is veel ontwikkeling. Het is een proces welke je de kans moet geven om te ontwikkelen.</p> <p>Netwerkinformatie → dit moet nog besproken worden.</p> <p>De informele vergadering van 11 oktober a.s. gaat wel door en dit zal met name over het (on)gevraagd advies inzake cliëntondersteuning gaan.</p>	
4.	<p><b><u>Wat inspireert je?</u></b></p>	

	Dit punt is deze vergadering niet behandeld.	
5.	<p><b><u>Kennismaking Wethouder Wiersema</u></b></p> <p>Tijdens de vergadering heeft er een voorstelronde plaatsgevonden. In bepaalde groepen voorziet Mee goed in cliëntondersteuning, maar voor de andere kwetsbare groepen binnen de samenleving ligt het complexer en afgevraagd wordt of je naast MEE geen gebruik moet maken van andere organisaties of voorzieningen. Mevrouw Claus geeft aan dat de politie geen inzet meer doet voor verwarde personen en hetzelfde geldt ook voor beschut werk. De gemeente is verplicht om hier ruimere voorzieningen te treffen en men vraagt zich af hoe de gemeente hier een beleid op maakt of gaat maken en wat de visie hierin is.</p> <p>De gemeente is betrokken bij verwarde personen in verband met een verplichte opname. De aanpak bestond uit 1 manier terwijl er in sommige gevallen maatwerk nodig is. De gemeente streeft er nu meer naar om op Drents verband dit te organiseren zodat er meer maatwerk geleverd kan worden. Mevrouw Scholten geeft aan dat er een pilot is gestart wat ze heeft gezien bij de Monitor om een GGZ afdeling in de wijk te hebben. De participatieraad wil wel meedenken en mee praten over de voorzieningen binnen Assen en dat we dit wel vorm kunnen blijven geven. De vrees van de participatieraad is dat indien alle Drentse gemeentes gaan samenwerken dat de adviezen of aandachtspunten van de raad niet meer meegenomen kunnen worden. De heer Wiersema geeft aan dat er zeker draagvlak moet zijn vanuit de adviesraden.</p> <p>De participatieraad en RCPA gaan samen aan het werk voor een gevraagd of ongevraagd advies inzake de cliëntondersteuning. De heer Wiersema geeft aan dat er vooral gebruik gemaakt moet worden van dit medium. Mevrouw Claus vraagt wat het beleid is van de gemeente inzake de cliëntondersteuning. De gemeente geeft aan dat MEE alles doet, Mee geeft echter aan dat ze niet alles doen of kunnen doen. Het advies is om als gemeente eerst in kaart te brengen wat de gemeente aan cliëntenondersteuning doet. De heer Wiersema geeft aan dat de onafhankelijkheid zeer goed gewaarborgd moet worden. Wat de gemeente nu wil is om de transformatieslag te maken om samen met de gemeente, de raden en de cliënten inhoud te geven aan de vorm. Dit moet ook gedaan worden met alle zorginstellingen. Daarnaast zijn er nog een aantal processen die een vorm moeten krijgen. De handreikingen die aan het college gegeven kan worden zijn de aandachtspunten en eisen die belangrijk zijn. Het is dan aan de gemeente hoe dit wordt gedaan en welke partijen hiervoor nodig zijn.</p> <p>Gisteren was er een netwerkbijeenkomst van de Avi, dit was Drenthe breed georganiseerd. Hier kwam als aanbeveling naar voren om niet meer te leunen op het digitale loket, maar gebruik te maken van de informele circuits die binnen de gemeente ontstaan.</p> <p>Over dit onderwerp is enige tijd gediscussieerd.</p> <p>Beschut werken is belangrijk, hierover heeft de heer Wiersema geïnformeerd bij Wethouder Smit. Het UWV moet dit gaan oppakken. Werkplein Drentsche Aa gaat hier ook mee aan de slag. Er zijn Alescon medewerkers en Mee-werkers. Deze medewerkers willen we laten doorstromen naar regulier werk. Dit wordt in groter verband getrokken. De gemeente is van mening dat hier een verantwoordelijkheid ligt. Het meeste werk zit in de openbare ruimte in het groen, echter is hier fors</p>	

	<p>bezuinigd. Bij beschut werk wordt er nu op gestuurd dat je doorgeplaatst moet worden buiten een sociale werkvoorziening. Echter voor een bepaalde groep is beschut werken het hoogst haalbare. De heer Wiersema geeft ook aan dat deze populatie er altijd zal zijn.</p> <p>De heer Wiersema zal de participatieraad en de werkgroep op de hoogte houden.</p> <p>De heer Wiersema wordt bedankt voor zijn inbreng tijdens de vergadering.</p>	
6.	<p><b><u>(On) gevraagd advies cliëntondersteuning</u></b></p> <p>Op welke manier vul je cliëntondersteuning in is de vraag waar het college mee zit. De valkuil is dat de participatieraad gaat zitten in de uitvoering. Wat duidelijk is, is dat de gemeente zelf geen beeld heeft wat ze moeten doen en wat hieronder wordt verstaan. De participatieraad komt met een inhoudelijk verhaal waar aan gedacht moet worden en wat ingevuld moet worden. De visie is opgevraagd echter de heer Van Kemenade geeft aan dat deze er niet is.</p> <p>Inhoudelijk kun je niet gaan, maar kaders kunnen wel aangegeven worden. De aandachtspunten waaraan voldaan moet worden zijn belangrijk. Ook moet aangegeven worden welke doelgroepen er allemaal zijn die belang hebben bij cliëntondersteuning.</p> <p>De zorg is of de cliëntondersteuning wel onafhankelijk is en of iedereen goed aan bod komt of niet. De communicatie en toegang is ook belangrijk. Het gaat om de aandachtspunten waar aan gedacht moet worden en dat er richting gegeven kan worden.</p>	
7.	<p><b><u>Schuldhulpverlening</u></b></p> <p>De heer van Kemenade heeft de tijdsplanning gemaild. Voor de volgende vergadering komen Marije en Gert. In november wordt dit stuk gegeven en per 16 december moet hierover een advies gegeven worden. A.s. maandag is er een bijeenkomst van de werkgroep schuldhulpverlening. De heer Van Kemenade en mevrouw Kikkert gaan hier naar toe. Daarna worden er verdere afspraken gemaakt.</p>	
8.	<p><b><u>Netwerkinventarisatie</u></b></p> <p>Dit punt is uitgesteld naar november 2016.</p>	
9.	<p><b><u>Onderzoek FNV-uitvoering WMO</u></b></p> <p>Dit punt is reeds aan bod gekomen tijdens het gesprek met de heer Wiersema. Dit ligt wel iets genuanceerder. De gemeente Assen doet het niet zo slecht, echter zit het steeds vast op de communicatie met de burger. Dit is moeizaam om dit om te zetten. De intentie is er wel maar het kost veel tijd om dit te veranderen.</p>	
10.	<p><b><u>Terugkoppeling monitoring</u></b></p> <p>Dit punt is niet meer aan bod gekomen.</p>	
11	<p><b><u>Ingekomen en uitgegane stukken</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Minicongres mantelzorg, 1 november, de Nieuwe Kolk</li> <li>- Themabrief Werkplein Drentsche Aa, september 2016</li> <li>- Jaarverslag ombudsvrouw Tynaarlo → dit is ook de</li> </ul>	

	<p>ombudsvrouw voor Werk en Inkomen. Ook werd er gerapporteerd aan het bestuur van Baanzicht. Dit is verrassend omdat de functie van ombudsvrouw onafhankelijk is terwijl er wel gerapporteerd wordt</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Planning beleidsnota schuldhulpverlening</li> <li>- Aantallen collectieve verzekering 2016</li> <li>- Koepel, ledenraadpleging 8 september 2016</li> <li>- Cliëntervaringsonderzoek WMO</li> <li>- Ledenvergadering Koepeladviesraden sociaal domein, 27 oktober Den Haag</li> <li>- Onderzoek FNV, uitvoering WMO</li> <li>- Inspiratiebijeenkomst burgerparticipatie, Avi 6 oktober 2016</li> </ul> <p>De Nieuwe Kolk → iedereen kan zich hiervoor opgeven. De kosten voor deze bijeenkomst zijn 25,00 per deelnemer. Mevrouw Haan, mevrouw Metiarj en de heer Van Kemenade gaan hier naar toe. Mevrouw Haan gaat de aanmeldingen van iedereen doorgeven.</p>	
12.	<p><b><u>Signalen uit het veld en rondvraag</u></b></p> <p>De heer Oldenbeuving → gaat binnenkort naar het buurtteam Peelo aangezien het “rommelt” in het wijkcentrum en dit gaat hier niet goed.</p> <p>De heer Rinsampessy → geeft aan visitekaartjes voor mevrouw Scholten nog te regelen. De gegevens gaat ze doorgeven aan de heer Rinsampessy.</p> <p>Mevrouw Haan → geeft aan dat Resto van Harte een andere kant uit gaat. De nieuwe tendens is dat ze vrijwilligers gaan opleiden die dit willen gaan leiden.</p> <p>Mevrouw Wortelboer → is samen met mevrouw Metiarj en mevrouw Kikkert bij een bijeenkomst geweest inzake autisme</p> <p>Mevrouw Nesselaar → heeft een bespreking gehad met Veilig Thuis en Peter Oldejans. Ze gaan meer doen met vroegsignalering. Ook willen ze meer in een groep gaan begeleiden. Mevrouw Nesselaar heeft hier een toelichting op gegeven en zal nog een verslag maken van de bijeenkomst en deze mailen. Daarnaast heeft mevrouw Brink-Roebers nog een brief gekregen en deze zal ze doormailen.</p> <p>Mevrouw Nesselaar → geeft aan dat veel instellingen onder druk staan en dat er hoge wachtlijsten zijn.</p> <p>Vacatures → er zijn nog 4 nieuwe leden nodig en hiervoor zullen er advertenties geplaatst worden.</p>	
12.	<p><b><u>Sluiting</u></b></p> <p>De heer van Kemenade sluit vervolgens de vergadering om 22.00 uur en wenst iedereen wel thuis.</p>	